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Zápis z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 23.02.2023 
 

 

Prítomní:  

 

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva 

Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

 

Starosta obce Lutila – Peter Knopp  

Právny zástupca obce : Judr. Ing. Filip Šurka 
 

Občania: Mária Olajcová, Zdeno Košta 

 

  

Bod č.1. – otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce Peter Knopp.  

Privítal prítomných na riadnom zasadnutí OZ, ktoré sa začalo o 17:02 hod.. 

 

Starosta obce konštatoval, že je prítomných 7 poslancov z celkového počtu 9. 

Zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

 

Zo zasadnutia sa ospravedlnili poslanci: Ing. Jozef Jurkemík, Slavomír Pružina a hl. kontrolórka 

Obce Ing. Monika Šťastná 

 

 

Bod č.2. – určenie zapisovateľa zápisnice  

 

Za zapisovateľku určil Ivanu Mesiarikovú – pracovníčku obecného úradu. 

 

 

Bod č.3. – voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce navrhol za predsedu návrhovej komisie Ing. Michala Michalíka, a za členov Ing. 

Andreu Žiakovú a Eduarda Čierneho 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 08/2023 bolo prijaté jednohlasne. 
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Bod č.4. – schválenie návrhu programu 

 

Program obecného zastupiteľstva 

Starosta obce uviedol, že poslanci návrh programu dnešného zasadnutia dostali elektronicky 

s pozvánkou.  

 

Hlasovanie za program zasadnutia OZ, tak ako bol zaslaný s pozvánkou 

Program OZ: 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení 

6. Seniorka – zrušenie uznesenia 

7. Zmeny a doplnky č.2 

8. Správa o kontrolnej činnosti za II. polrok 2022 

9. Optický internet 

10. Pripravované projekty 

11. Komisia výstavby a verejného poriadku – doplnenie členov 

12. Žiadosť Rímskokatolíckej farnosti Lutila o finančnú podporu 

13. Verejná súťaž 

14. Majetko-právne vzťahy  

- Jurčišin – zriadenie vecného bremena 

- Dušan Neuschl 

- Prenájom priestorov 

- Milan Kováč 

- Mária Rihová 

- ELMONT - ZH 

- Výkup pozemkov – prístupová cesta pre IBV 

15. Interpelácia poslancov 

16. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

17. Záver 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh programu zasadnutia bol schválený uznesením č. 9/2023, jednohlasne. 

 

Následne starosta vyzval poslancov aby predložili návrhy na doplnenie programu.  

Nikto sa neprihlásil. 

Starosta navrhol doplniť do majetko-právnych vzťahov žiadosť Mareka Šimona o uzatvorenie 

zmluvy o budúcej zmluve o vecnom bremene. Navrhol ho zaradiť do bodu č.14 – Majetko-právne 

vzťahy 
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Hlasovanie za doplnenie žiadosti Mareka Šimona do bodu č.14 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh na doplnenie programu bol prijatý uznesením č. 10/2023, jednohlasne. 

 

Hlasovanie za upravený program zasadnutia OZ 

Upravený program OZ Lutila : 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Schválenie návrhu programu 
5. Kontrola uznesení 
6. Seniorka – zrušenie uznesenia 

7. Zmeny a doplnky č.2 
8. Správa o kontrolnej činnosti za II. polrok 2022 
9. Optický internet 
10. Pripravované projekty 
11. Komisia výstavby a verejného poriadku – doplnenie členov 
12. Žiadosť Rímskokatolíckej farnosti Lutila o finančnú podporu 

13. Verejná súťaž 
14. Majetko-právne vzťahy  

- ELMONT - ZH 

- Jurčišin – zriadenie vecného bremena 

- Dušan Neuschl 

- Prenájom priestorov 

- Milan Kováč 

- Mária Rihová 

- Výkup pozemkov – prístupová cesta pre IBV 

- Marek Šimon – zriadenie vecného bremena 

15. Interpelácia poslancov 

16. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

17. Záver 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Upravený program zasadnutia OZ bol schválený uznesením č.11/2023, jednohlasne 
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Bod č. 5. – kontrola uznesení OZ 

 

Kontrolu uznesení OZ vykonala Hlavná kontrolórka obce Lutila Ing. Monika Šťastná.  

Nakoľko pani kontrolórka sa nemohla zasadnutia OZ zúčastniť, správu predložil starosta obce, 

ktorý skonštatoval, že všetky uznesenia, ktoré zostali otvorené z predchádzajúcich zasadnutí OZ 

sú predmetom dnešného programu a budú uzavreté. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o plnení uznesení  

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 12/2023 bolo prijaté jednohlasne. 

 

 

Bod č. 6. – Seniorka – zrušenie uznesenia 

 

Starosta obce uviedol, že ho kontaktoval p. Molnár, ktorý zastupuje spoločnosť Senior plus s tým, 

že situácia sa zmenila a chceli by aby obe spolufinancovala alebo dokonca sama postavila budovu 

zariadenia, ktoré by oni potom prevádzkovali. Poslanci sa situáciou zaoberali na pracovnom 

stretnutí a zhodli sa, že v takomto prípade výstavbu zariadenia nepodporia, nakoľko obec na to 

nemá fin. prostriedky a predmetné uznesenie, ktorým bol starosta požiadaný o zabezpečenie 

vypracovania GP zrušia. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za zrušenie uznesenia č. 5/2022  

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 13/2023 bolo schválené jednohlasne a uznesenie č. 5/2022 je zrušené. 

 

 

Bod č. 7. – Zmeny a doplnky č. 2 ÚPD Obce  

 

Starosta informoval, že obec chce požiadať o dotáciu na realizáciu projektovej dokumentácie 

Zmien a doplnkov č. 2 ÚPD Obce Lutila. K žiadosti o dotáciu je potrebné doložiť výpis uznesenia, 

ktorým bude schválený proces obstarávania a schvaľovania Zmien a doplnkov č.2 nie starší ako 3 

mesiace. Z tohto dôvodu je potrebné schváliť predložené uznesenie. 

 

Diskusia –  nikto sa neprihlásil 
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Hlasovanie za schválenie procesu obstarávania a schvaľovania Zmien a doplnkov č. 2 ÚPD 

Obce Lutila 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 14/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

 

Bod č. 8 – Správa hl. kontrolórky obce Lutila za II. polrok 2022 

 

Hl. kontrolórka v zmysle zákona č. 369/2004 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon Slovenskej 

národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov vypracovala správu o kontrolnej činnosti, ktorú vzhľadom na jej 

neprítomnosť na zasadnutí OZ predložil poslancom starosta obce.  

V závere správy hl. kontrolórka uviedla nasledovné:  

 
Kontrolná činnosť v roku 2022 sa vykonávala v súlade s plánom kontrolnej činnosti  na I. polrok 

2022, kde túto kontrolnú činnosť  zobralo  obecné zastupiteľstvo  na vedomie  uznesením č. 78 /2021  zo dňa 

15.12.2021 a na II. polrok 2022, kde kontrolnú  činnosť  zobralo  obecné zastupiteľstvo  na vedomie  

uznesením číslo 18 /2022  zo dňa   14.6.2022  .   

Začiatok roka 2022  bol poznamenaný pandémiu  COVID 19, kde  nárast výdajov som zaznamenala  

v súvislosti  s opatreniami vlády SR. Dôvodom boli nariadené neštandardné pravidlá  a povinnosti  obce 

a dodržiavanie  opatrení kvôli pandémii COVID 19. Obec zabezpečila všetko, tak ako situácia  vyžadovala.  

      Verejné  rozpočtové finančné prostriedky obce boli  v roku 2022  využívané na  prevádzku obce 

Lutila a subjektov patriacich pod správu obce Lutila ako sú MŠ a ZŠ Lutila.  

      Kapitálové finančné prostriedky investované v obci boli na realizáciu rozšírenia verejného 

osvetlenia, zabudovanie klimatizácie v kanceláriách ObÚ. Nákup a namontovanie elektronickej 

INFORMAČNEJ  TABULE pre občanov obce  Lutila. 

Vzhľadom  na  výsledok  volieb došlo k  výmene  starostov na ustanovujúcom zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva v Lutile dňa 25.11.2022   a to uznesením č. 52/2022 . 

Následne odovzdanie  majetku obce Lutila predchádzajúcim starostom Jánom  Pružinom do rúk  

novozvoleného starostu Petra Knoppa a novozvolených  poslancov v  zmysle zákona  č.431/2002 Z.z.  

o účtovníctve v platnom znení a v znení  neskorších predpisov. Odovzdanie agendy obce som zaznamenala 

v tejto správe k dátumu  25.11.2022. Vyhodnotenie  tohto stavu  položiek majetku a záväzkov obce  Lutila 

– účtovný stav a jeho  hodnoty sú  zaznamenané v programe  ORBIS. 

Skutočný stav zaúverovania sa obce Lutila bol  zistený dokladovou  inventúrou k dňu 31.12.2022  

a je  v sume zostávajúcich  splátok celkom  143 074 € pre bankové splátkové kalendáre obce  Lutila.  

Toho času  má  obec z Municipálny úver  UNIVERZÁL  vyčerpanú k 31.12.2022 sumu vo  výške  59 159,45 € 

a zostáva jej  k dispozícii  v prípade potreby ešte nevyčerpané finančné prostriedky z tohto úveru vo výške 

60 480,55 €. Splácanie  má obec Lutila  naplánované od roku 2023.   (splatnosť  úveru dňa 7.6. 2030) 
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K záväzkom obce priraďujem aj bezúročnú návratnú finančnú výpomoc z Ministerstva financií SR (ako 

kompenzáciu výpadku dane z príjmov FO v roku 2020) vo výške 23 074 €, o ktorú obec Lutila požiadala  

a zaviazala sa , že prvú splátku uhradí  v októbri 2024.                                                                        

Úver  z VUB banky , ktorý obec získala vo výške 110 000 €   za účelom  I. etapa opravy ciest, kde 

bola mesačná  splátka v sume 1 915 € , tak v decembri roku  2022  splatila. 

Plnenie  úloh obce Lutila  vo všetkých  povinných oblastiach bolo zachované  a zodpovedá schválenému 

rozpočtu na rok 2022, tak ako ukladá zákon č. 583/2004 Z.z.  o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a  v znení neskorších predpisov. V hodnotenom  období - rok 2022 boli hlavnou  kontrolórkou 

obce Lutila splnené zákonné povinnosti vo  vzťahu k dodržiavaniu §18f zákona č. 369/1990  Zb v znení 

neskorších predpisov. 

Diskusia –  nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy hl. kontrolórky 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 15/2023 bolo prijaté jednohlasne. 

 

Bod č. 9 – Optický internet 

Poslanci sa na pracovnom stretnutí zaoberali ponukou spoločnosti Kinet, s.r.o., ktorá má 

v spolupráci s SSD záujem realizovať výstavbu optickej siete prostredníctvom sústavy SSD a teda 

ju umiestniť nad povrchom zeme – vzdušnými rozvodmi, čím by nedošlo počas realizácie 

k dočasnému zníženiu kvality bývania ani k poškodzovaniu súvislosti povrchov zeme ako 

namietali niektorí občania pri pôvodnom návrhu umiestnenia optickej siete v obci. Nakoľko veľká 

časť občanov obce sa dlhodobo dožadujú zavedenia optického internetu, vidí starosta obce túto 

ponuku ako výhodnú alternatívu voči predchádzajúcej ponuke od spoločnosti Slovak Telekom.  

Spoločnosť Kinet, s.r.o. požiadala Obec o vydanie súhlasu v zmysle § 4 ods. 5 písm. e) vyhlášky 

Ministerstva životného prostredia č. 532/2002 Z.z.. Aby obec mohla vydať súhlas s realizáciu 

takejto stavby, je najprv potrebný súhlas OZ.  

Hlasovanie za vydanie súhlasu  

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 16/2023 bol prijaté jednohlasne. 
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Bod č. 10 – Pripravované projekty 

Starosta informoval poslancov, že obec  má v pláne podať niekoľko žiadostí o dotáciu v rámci 

výziev z plánu obnovy. 

Informácie boli podané v rámci diskusie z poslancami 

Rekonštrukcia KD – pripravuje sa ponuka na vypracovanie Projektovej dokumentácie pre 

rekonštrukciu KD, avšak ešte je potrebné zapracovať elektroinštaláciu a fotovoltariku, predbežná 

ponuka bude okolo 10 000€. Pôvodný plán bol žiadať o dotáciu cez Envirofond, cez energetickú 

úsporu budovy, avšak plán obnovy poskytuje širšie možnosti. A nakoľko sme s projektantom boli 

kontrolovať strechu, zistili sme , že časť budovy je v havarijnom stave, v povážlivom stave je strop 

nad sálou, strop je v strede poklesnutý. Je najvyšší čas sa tým zaoberať. V pláne je aj rekonštrukcia 

elektroinštalácie, nakoľko v administratívnej časti už sú hliníkové rozvody, ale časť budovy má 

ešte hliníkové rozvody a staré ističe. Avšak prioritou je rekonštrukcia strechy a potom sa bude 

riešiť ostatné, postupne.  

Murgaš – sa zaujímal, či by nebolo lepšie riešiť celú budovu  

Starosta – uviedol, že treba brať do úvahy, že z projektu je možné realizovať len oprávnené 

náklady, neoprávnené náklady – odmeny za manažment projektu a realizáciu verejných 

obstarávaní, oprávnený náklad je cena vyhotoveného projektu, ktorú ale treba najprv zaplatiť 

a potom sa vráti. V konečnom dôsledku je pre Obec neoprávnený náklad vo výške približne 33 700 

€ (10 000 by sa na záver vrátilo). Projektová dokumentácia bude zakreslená s kompletnou 

rekonštrukciou, aj keď sa nebude realizovať naraz ale postupne. Nakoľko projekt, keď neuspeje 

v jednej výzve, môže byť použitý na ďalšiu.  

Otázkou zostáva, či realizovať fotovoltariku v tejto budove, nakoľko dennú spotrebu elektriny to 

pokryje, ale v noci bude nevyužitá, tam by ju bolo možné uschovať, alebo požiť na verejné 

osvetlenie v okolí budovy KD.  

Murgaš – upozornil, že v tomto prípade treba brať do úvahy, či sa bude elektrina uskladňovať 

v reálnych baterkách, alebo virtuálnych. Virtuálne baterky majú dosť obmedzené množstvo 

elektriny, ktorú je možné „uskladniť“ a platí sa za prenos a uskladnenie, ale stále je to asi 

výhodnejšie ako reálne kúpiť a umiestniť baterky, ktoré by mali pokryť  takúto plochu budovy. 

Starosta skonštatoval, že práve toto je vec, ktorá ho trošku odrádza.  

Murgaš – ideálne by bolo skontaktovať sa s SSE a zistiť akú cenovú ponuku by vedeli spraviť. 

A pokiaľ by vedeli poskytnúť dostatočne veľkú virtuálnu baterku, tak by to bolo reálne. Ale určite 

neodporúča kupovať reálne baterky sem na úrad. 

Žiaková – sa zaujímala, či tento projekt by išiel z plánu obnovy, nakoľko na fotovoltariku je možné 

žiadať dotáciu aj samostatne 

 Starosta – uviedol, že vie o tejto možnosti, ale chcel by to v rámci možností realizovať spolu. 

Murgaš – výhoda využitia tejto energie na úrade, oproti domácnostiam je v tom, že sa využíva 

prevažne cez deň, čiže nie je potrebné až toľko energie ukladať. Ďalším zvážením podľa neho, je 
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v rámci rekonštrukcie strechy použiť priamo fotovoltarickú krytinu. Bolo by dobre to prepočítať 

čo by bolo výhodnejšie – výmena strechy a umiestnenie panelov, alebo priamo fotovoltarická 

krytina. 

Následne starosta prešiel k ďalšiemu projektu. 

Rekonštrukcia „Kooperačnej cesty“ – cieľom je sprístupniť a vybudovať rekreačnú oblasť pre 

občanov. Zatiaľ sú spravené polohopisy a výškopisy,  je to zamerané. Robia sa menšie 

enviromentálne projekty, vďaka ktorým by mohol byť celkový projekt úspešný, keďže samotná 

rekonštrukcia cesty na to nestačí. Cena ešte nie je k dispozícii, predpoklad je okolo 10 000€ + 

odmeny. Povrch cesty by mal byť tvorený asfaltom, nie štrkom, ktorý je ťažko udržateľný a ľahko 

podlieha degradácii. Asfaltová cesta by mohla byť využívaná na bicyklovanie, korčuľovanie, 

prechádzky s kočíkom, nakoľko prostredie je na to ako stvorené. Predpokladané neoprávnené 

náklady pre obec by boli okolo 18 000 – 20 000€. 

Murgaš -  sa zaujímal, aká je úverová rezerva, v prípade, že by obec potrebovala čerpať ďalší úver 

Starosta skonštatoval, že túto informáciu musí preveriť, ale určite rezerva ešte je a prešiel 

k poslednému projektu – výzve – Rozšírenie ZŠ a MŠ 

Rekonštrukcia Základnej školy s materskou školou – za „pochodu“ alebo počas prázdnin, nie je 

možné rekonštruovať, resp. prestavať materskú školu. A preto sa objavil nápad postaviť novú školu 

na mieste, kde momentálne stojí „stará škola“. Bolo by možné využiť obecnú s.r.o.. Ak by sa 

projekt pripravil na celú kapacitu budovy, s výhľadom do budúcnosti na cca 100 detí bolo by 

možné žiadať až do 2 000 000 €, za čo je možné postaviť a vybaviť novú školu a škôlku. Výzvy sú 

síce dve, samostatne na školu a samostatne na škôlku, ale riešilo by sa to jedným projektom 

a stavbou jednej budovy. Ale neoprávnený náklad by sa zvýšil, nakoľko odmeny by museli byť 

vyplácané samostatne ku každej časti. Projekt ešte nie je rozbehnutý, nakoľko projektant ktorého 

starosta oslovil má veľa práce. Avšak výzvy v tejto oblasti určite budú pokračovať, nakoľko vláda 

schválila , že od roku 2024 budú samosprávy povinné prijať všetky deti od 4 rokov a od roku 2025 

od 3 rokov. Aj z tohto dôvodu bude kapacita súčasnej škôlky onedlho nevyhovujúca. A keďže  už 

teraz dochádza v budove k havarijným situáciám, a teda je nevyhnutná rozsiahlejšia rekonštrukcia, 

je podľa starostu efektívnejšie zaoberať sa výstavbou úplne novej budovy. V nasledujúcich 

týždňoch je dohodnuté stretnutie s firmou, ktorá má skúsenosti s realizáciou takýchto budov, vie 

pripraviť projekt, aj zrealizovať stavbu.  

Žiaková – kde by sa to malo realizovať?  

Starosta – v priestoroch, kde sa nachádza „stará škola“, ktorá by sa zbúrala a postavila by sa nová 

budova z montovaných zateplených panelov. Informácie sú zatiaľ len strohé, ale projektant príde, 

donesie katalógy projektov ktoré už realizovali a budem mať viac informácií, budem vás ďalej 

informovať. 
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Hlasovanie za vzatie na vedomie informácie o pripravovaných projektoch 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 17/2023 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 11 – Komisia výstavby a verejného poriadku – doplnenie členov 

Starosta uviedol, že boli predložené tri mená z radov občanov ( Jozef Kromka, Milan Marcibál 

a Boris Beniak) na doplnenie Komisie výstavby a verejného poriadku, nakoľko podľa 

Rokovacieho poriadku má mať komisia len 5 členov, je najprv potrebné aby OZ schválilo 

uznesenie, ktorým zvýši počet členov na 6 a potom môže schváliť uznesenia, ktorým doplní 

konkrétnych členov komisie. 

 

Diskusia – Meliško – zaujímal sa, či komisia nemusí mať nepárny počet členov, a čo sa stane ak 

bude hlasovanie komisie nerozhodné 

Starosta  uviedol, že komisia má len poradný, odporúčací hlas a v konečnom dôsledku o všetkom 

rozhoduje Obecné zastupiteľstvo, z tohto dôvodu nie je nevyhnutné, aby mala komisia nepárny 

počet členov. 

 

Hlasovanie za schválenie počtu členov komisie 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 18/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Hlasovanie za doplnenie Jozefa Kromku, Milana Marcibála a Borisa Beniaka do komisie 

výstavby a verejného poriadku 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 19/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

 

Bod č. 12 – Žiadosť Rímskokatolíckej farnosti Lutila o finančnú podporu 

 

Starosta uviedol že Rímskokatolícka farnosť požiadala Obec o finančnú podporu, prevažne 

z obavy pred cenami energií. Obec je však pri poskytovaní dotácii viazaná VZN o poskytovaní 

dotácii fyzickým a právnickým osobám v ktorom je uvedené, že žiadosti o poskytnutie dotáciu 

musia byť doručené Obci do októbra kalendárneho roku predchádzajúceho roku v ktorom majú 

záujem o dotáciu. Každá dotácia musí byť zohľadnená v návrhu rozpočtu na príslušný kalendárny 

rok, nakoľko Obec nemá v rozpočte na rok 2023 rezervu určenú na vyplácanie dotácie, môže byť 

dotácia Rímskokatolíckej farnosti poskytnutá až v roku 2024.  
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Diskusia – Lásková – navrhla aby bola pre Rímskokatolícku farnosť Lutila schválená dotácia na 

rok 2024 vo výške 1 000€.  

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Rímskokatolícku farnosť na rok 2024 vo výške 1 000€. 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 20/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

 

Bod č. 13 – Verejná súťaž 

 

Starosta uviedol, že sa prihlásilo niekoľko záujemcov o prenájom pohostinstva „Borinka“. 

Vzhľadom na to, potrebné opäť vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž, ktorú vyhodnotí Komisia 

finančná, správy obecného majetku a podnikateľskej činnosti a následne víťaza schváli Obecné 

zastupiteľstvo.  

Budova pohostinstva je v dobrom stave, až na malé drobnosti, strecha potrebuje natrieť, je potrebné 

opraviť plot a samozrejme ak tak bude nájomca chcieť organizovať akcie a prevádzkovať kuchyňu, 

tú bude potrebné zariadiť od základov, nakoľko pôvodná kuchyňa už nevyhovuje dnešným 

štandardom. 

Výška predpokladaného nájmu ostáva nezmenená – 3 000€. Súčasťou zverejnených podmienok 

verejnej súťaže bude aj návrh nájomnej zmluvy. Ktorej súčasťou je aj prípadné preplácanie 

investícií do majetku obce. 

Súťaž bude zverejnená od 03.03.2023 do 10.03.2023 na web stránke obce, úradnej tabuli 

a v regionálnej tlači.  

 

Diskusia – Meliško – skonštatoval, že je potrebné pohostinstvo rozbehnúť, nakoľko takto bude 

budova len chátrať, a keď príde leto, budú sa ľudia stále viac dožadovať otvorenia. Podmienky sú 

dané, a buď na ne niekto pristúpi, alebo nepristúpi.  

Žiakova – V akej frekvencii bude platený nájom? 

Starosta – v návrhu je nastavená platba štvrťročne, ale ak bude chcieť niekto platiť mesačne, nie je 

to problém.  

Šurka – nie je možné sa zapojiť do nejakej výzvy na rekonštrukciu tejto budovy?  

Starosta – sú aj také výzvy, ale momentálne má obec rozpracované iné projekty a nedá sa riešiť 

všetko naraz, do budúcna to ale nevylučuje. 

 

Hlasovanie vyhlásenie Verejnej obchodnej súťaže. 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 21/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Následne vyhlásil starosta obce 10min. prestávku. 

Zasadnutie OZ bolo prerušené o 18:30 a pokračovalo 18:40. 
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Bod č. 13 – Majetko-právne vzťahy 

 

ELMONT – ZH 

Vzhľadom na prítomnosť jedného z konateľov firmy na zastupiteľstve sa poslanci zaoberali najpr 

žiadosťou spoločnosti ELMONT-ZH, ktorá má záujem odkúpiť časť budovy v areály ZSNP, kde 

momentálne sídli obecná SRO-čka NICO Servicess. Ide o plechovú prístavbu k murovanej budove, 

ktorá je momentálne nevyužívaná. Avšak do areálu je len jedna prístupová cesta, ktorá by následne 

slúžila obom firmám. Z tejto cesty, by chceli tiež časť odkúpiť. Cena podľa znaleckého posudku, 

ktorý predložili, je stanovená na 31 400€.  

 

Diskusia – Košta – konateľ ELMONT-ZH, Murgaš 

Košta – požiadal o slovo, aby mohol upresniť situáciu. Majú záujem odkúpiť plechové sklady 

a priľahlý pozemok, na ktorom nie je možné stavať, nakoľko sa na ňom nachádzajú siete, ale je 

možné ho využiť na uskladnenie materiálu. Čo sa prístupovej cesty týka, nie je nutné odkúpenie, 

ale minimálne zriadenie vecného bremena z dôvodu užívania a prístupu k skladom. Sídlo 

ELMONT je neďaleko a majú záujem tieto priestory využívať ako sklad materiálu. Nakoľko ide 

o energeticky náročnú budovu, je potrebné do nej investovať( výmena strechy, zateplenie, 

elektrické rozvody). V prípade, že by mala Obec do budúcna záujem predať aj zvyšok budovy, 

určite by odkúpiť aj druhú časť.  

Faktická – Murgaš – sa informoval, či by nemali záujem o prenájom budovy 

Košta – ako už uviedol, budova vyžaduje veľkú investíciu, preto je pre nich výhodnejšie odkúpiť 

budovu. Nakoľko predpokladá, že obec nebude ochotná investovať do takejto rekonštrukcie. 

Poslanci sa zhodli, že sa budú ich žiadosťou zaoberať. 

 

Ďalej skonštatovali, že momentálne nie je predaj časti budovy nutný a ak, tak by bolo lepšie sa 

zaoberať predajom celej budovy, nateraz to však nie je nevyhnutné.  

Starosta skonštatoval, že ak by bol záujem predať, je potrebné vypracovať nový znalecký posudok, 

ktorý dá vypracovať obec. Tiež skonštatoval, že „rozdelenie“ prístupovej cesty by mohol byť 

problém do budúcnosti, keď by bol záujem predať aj zvyšok budovy, a prípadného záujemcu by to 

mohlo odradiť. 

Meliško skonštatoval, že o kúpu budovy má záujem viac firiem, ale chcú celú budovu, nie len časť. 

Je potrebné sa situáciou zaoberať a nájsť najvhodnejšie riešenie pre Obec. 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti spoločnosti ELMONT-ZH 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 22/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

 

Marek Jurčišin 

 

Žiadosť p. Jurčišina bola už rozoberaná, bol schválený zámer, poslanci sa so situáciou podrobne 

oboznámili na pracovnom stretnutí. Objavila sa nová informácia, a to, že časť prípojok by mohla 

byť v spoluvlastníctve, aby do budúcna, v prípade zmeny UP Obce bolo možné napojiť na siete 
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prípadných ďalších záujemcov. To je už ale predmetom uzatvorenia zmluvy, takže nič nebráni 

schváleniu žiadosti a ostatné detaily sa dohodnú neskôr. 

 

Diskusia -  nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie za schválenie zriadenia vecného bremena 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 23/2023 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Dušan Neuschl 

 Žiadosť p. Neuschla už bola prejednávaná, zámer bol schválený, je potrebné schváliť prevod. 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie prevodu majetku obce  

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 24/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

 

Prenájom priestorov 

Takisto, žiadosť už bola prejednávaná, zámer bol schválený. Ako už bolo povedané, ide o dočasné 

riešenie, stále sa hľadá ideálnejšie riešenie situácie p. Laláka, avšak zatiaľ sa nepodarilo nájsť nič 

vhodnejšie. Nateraz je potrebné schváliť nájom priestorov. 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie prenájmu 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 25/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

 

Milan Kováč 

Ďalšia žiadosť o odkúpenie pozemku, kde je potrebné schváliť zámer. Pozemok sa nachádza 

v areály družstva. Nakoľko ide o väčšiu výmeru pozemku je potrebné vypracovať znalecký 

posudok.  

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 
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Hlasovanie za schválenie zámeru 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 26/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

 

Mária Rihová 

p. Rihová žiada o prenájom pozemku vo vlastníctve obce. P. Rihová už v minulosti žiadala o predaj 

pozemku oproti svojmu domu za účelom zriadenia parkovacieho miesta. Vtedy sa jej žiadosť 

zamietla. Teraz žiada opakovane, tentoraz o prenájom. 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásl 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti p. Rihovej 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 27/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Hlasovanie za schválenie žiadosti p. Rihovej o prenájom pozemku 

Za:  0 

Proti:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 28/2023 nebolo prijaté.  

 

 

Výkup pozemkov 

Obec má vzhľadom na pripravovanú realizáciu výstavby IBV Gočová v pláne vysporiadať 

pozemky pod miestnymi komunikáciami. Ide konkrétne o pozemky na ulici Slobodné, pri 

Základnej škole, CKN parcela 851/13, 951/20 a 851/12. Vlastníkmi týchto pozemkov je viacero 

súkromných osôb a obec má záujem ich odkúpiť, do výlučného vlastníctva obce. 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru obce vykúpiť pozemky do výlučného vlastníctva obce 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 29/2023 bolo schválené jednohlasne 
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Marek Šimov 

p. Šimon plánuje na CKN 346/11 postaviť RD. Aby mu mohlo byť vydané stavebné povolenie, 

potrebuje zriadiť inžinierske siete. Vodovodnú aj kanalizačnú prípojku bude zriaďovať priamo na 

svojom. Cez obecný pozemok pôjde len elektrická prípojka, preto žiada o uzatvorenie zmluvy 

o budúcej zmluve o vecnom bremene. Nakoľko ide o pozemok v zastavanom území obce, nie je 

pravdepodobné, že by sa tam do budúcna chcel napojiť niekto ďalší. Takže schváliť zámer by 

nemal byť problém. 

 

Diskusia – nikto 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru uzatvoriť zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena 

Za:  7 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Ing. 

Jozef Murgaš, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 30/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

 

Bod č. 9. – Interpelácia poslancov 

 

Meliško sa zaujímal ako skočila problematika vysporiadania pozemku vedľa pozemku p. Pročku, 

ktorý neoprávnene užíva a ktorý sa v minulosti riešil. 

Starosta uviedol, že tento problém utíchol, avšak predmetná parcela bude zaradená do úprav Zmeny 

a doplnky č.2. ÚPD Obce Lutila. A následne bude môcť byť tento pozemok ponúknutý na predaj 

ako stavebný pozemok a určite bude oň väčší záujem ako teraz. 

 

Bod č. 10. – rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

 

Murgaš, Žiaková, Olajcová 

 

Murgaš – sa zaujímal, ako to vyzerá s úpravou osvetlenia kostola. 

Starosta uviedol, že je to v štádiu riešenia. Každé svetlo sa bude musieť riešiť individuálne, 

umiestnia sa štyri časovače a svetlá sa budú o 21:00 – 22:00 vypínať.  

Ďalej p. Murgaš poznamenal, že postrehol v obci nového zamestnanca. Starosta uviedol, že prijal 

nového zamestnanca, p. Legíňa, ktorý ma strojnícky preukaz, vodičský preukaz na traktor. A takýto 

človek sa ťažko hľadá. Vo výhľade je aj ďalší zamestnanec. Potrebujeme ľudí, na ktorých sa dá 

spoľahnúť a dokážu spraviť robotu bez toho aby sa na nich dohliadalo.  

 

Žiaková – chcela poďakovať starostovi aj zamestnancom za dobre odvedenú prácu pri organizácii 

obecnej akcie, ktorá sa konala 18.02.2023. 

Starosta sa tiež poďakoval všetkým, ktorí prispeli k úspešnému zvládnutiu tejto akcie. 

 

Olajcová -  sa opakovane sťažovala na priebeh mimoriadneho zastupiteľstva, ktoré sa konalo 

02.01.2023 a ktorého sa nezúčastnila nakoľko prišla až po jeho skončení. Nakoľko táto 
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problematika už bola riešená s p. Olajcovou písomnou formou prostredníctvom OcÚ Lutila, 

ukončil starosta túto tému a vyzval ju aby pokračovala ďalšou témou.   

p. Olajcová sa sťažovala, že má na OcÚ žiadosť o vysporiadanie pozemku vo svojej záhrade, kvôli 

čomu údajne zasadala aj komisia. Starosta uviedol, že komisia, ktorej bol v tej dobe členom, tam 

bola z úplne iného dôvodu, vôbec neriešila žiadne odcudzenie pozemku a nesprávne umiestnenie 

plotu. Ďalej uviedol, že všetky jej podnety má Obec zaevidované, avšak do dnešného dňa nikto 

nevidel žiadne relevantné dôkazy na podporenie takýchto tvrdení. Na čo sa p. Olajcová ohradila, 

že ona má všetky doklady v poriadku ale odmieta ich ukázať, aby jej ich neukradli. Ona má všetko 

na poriadku.  

Starosta jej odobral slovo, a na záver uviedol  

- že kaderníctvo sa rekonštruuje, a v priebehu marca by ho mali otvoriť. 

- žiadosť na políciu bola podaná opakovane, nakoľko sa dop. inšpektor nedostavil ale 

vyjadril sa, že žiadosť o umiestnenie zrkadla schváli, kúpi sa zatiaľ jedno nemrznúce 

zrkadlo, vyskúša sa, a následne sa kúpi ďalšie . 

 

Bod č. 11. – záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť, a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lutile 

o 19:54. 

 

 

 

Zapísala: Ivana Mesiariková 

 

          

 

 

 

Podpísané v Lutile dňa 02.03.2023     

 

                                                                                                           Peter  K n o p p   

            starosta obce 

 

 

 

 

 
 


